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Abstract (en)
[origin: WO8202447A1] Apparatus for detecting the angular position of a fruit machine reel, has magnets (50-54) and Hall devices (16-20) arranged
in pairs and fixed. A coding disc (14) rotates with the reel (10) and has code elements (21) which pass between the various magnet and Hall device
pairs. The elements (21) are either metal slugs (55) in a dielectric disc or apertures (56) in a metal disc and shunt magnetic field to effect coded
switching of the Hall devices. A ferro-magnetic U-shaped bracket (27) provides a return path shunt for the magnets enhancing field strength at the
Hall devices.

Abstract (fr)
Un appareil de detection de la position angulaire d'un tambour d'une machine de jeu a sous avec affichage'a fruits'possede des aimants (50-54)
et des dispositifs de Hall (16-20) disposes par paire et fixes. Un disque de codage (14) tourne avec le tambour (10) et possede des elements de
codage (21) qui passent entre les differentes paires d'aimants et de dispositifs de Hall. Les elements (21) sont soit des pieces metalliques (55) dans
un disque dielectrique soit des ouvertures (56) dans un disque metallique et shuntent le champ magnetique pour effectuer une commutation codee
des dispositifs de Hall. La console ferromagnetique en U (27) forme un shunt de chemin de retour pour les aimants ameliorant la force de resistance
du champ au niveau des dispositifs de Hall.
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